

GEORGE FOREMAN®

QUICK START GUIDE | GRILL ASSEMBLY



Align control panel (1) with the probe connections (2) and **push the parts together until the control panel is firmly inserted.**

Slide drip tray under **front** of grill.

Plug cord into outlet.

The **indicator light will turn on** if the control panel is **inserted properly**. If you don't see a light, check if you inserted the control panel all the way.

Allow grill to **preheat** approximately **4½ minutes in the closed position** before grilling.

When grilling temperature is reached, the **green preheat indicator light** turns on.

QUICK START GUIDE | GRILL DISASSEMBLY



Wait until the unit is cool. Then **push** the control panel away from the grill with **one or two thumbs** by using the **ridges on top of the control panel** as a grip. Control panel will fully come out and separate from the plates.

Slide the tray out from the base of the grill and **empty as necessary** prior to placing in the dishwasher.

Control panel should not get wet: wipe with a damp cloth and dry thoroughly.

Wash grill top, grill bottom, and drip tray in the **dishwasher or in the sink**. **Drip tray should be placed in the top rack.**

DO NOT use steel wool, scouring pads or abrasive cleaners on any part of the grill.

Thoroughly dry all parts before re-assembling.

- Grill top (1)
- Grill bottom (2)
- Drip tray (3)

Re-assemble by reinserting the control panel (see first page).

Store vertically on back of control panel, loosely wrap the cord around the control panel.

SUBMERSIBLE™ GRILL SERIES

READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE FIRST USE

This Quick Start Guide is not a substitute for the user manual. Before using the appliance, read and understand the warnings and instructions in the user manual. Remove sticker prior to use.

© 2022 Spectrum Brands, Inc. All rights reserved
Spectrum Brands Inc, Middleton, WI 53562

Made in China.

Product in this box may differ slightly from that pictured.

® Registered Trademark and TM Trademark of Spectrum Brands, Inc.

3-YEAR LIMITED WARRANTY
See inside for details

T22-9002607-A

GEORGE FOREMAN®

GUIDE DE DÉMARRAGE RAPIDE | ASSEMBLAGE DU GRIL



① **Aligner** le panneau de commande (1) avec les raccords de la sonde (2) **et pousser sur les pièces jusqu'à ce que le panneau de commande soit bien inséré.**

② Insérer le plateau d'égouttage sous l'avant du grill.

③ Brancher le grill dans la prise de courant.

④ **Le témoin lumineux s'allumera si le panneau de commande est bien inséré.** Si le témoin ne s'allume pas, vérifier si le panneau de contrôle est complètement inséré.

⑤ Fermer le grill et le laisser **préchauffer** pendant environ **4 ½ minutes avant de griller** des aliments.

⑥ Une fois la température de grillage sélectionnée atteinte, **le témoin de préchauffage vert s'allume.**

GUIDE DE DÉMARRAGE RAPIDE | DÉMONTAGE DU GRIL



① **Attendre que l'appareil soit froid.** Retirer le panneau de commande du grill **à l'aide d'un ou deux pouces en utilisant les fentes sur le panneau de commande comme prise.** Le panneau de commande sortira complètement et se séparera des plaques.

② Faire glisser le plateau de la base du grill et le vider, **au besoin**, avant de tout mettre au lave-vaisselle.

③ **Le panneau de commande ne doit pas être mouillé;** le nettoyer avec un linge humide et bien le sécher.

④ Laver le dessus du grill, le dessous du grill et le plateau d'égouttage **au lave-vaisselle ou dans l'évier. Le plateau d'égouttage doit être placé dans le panier supérieur.**

Ne pas utiliser de laine d'acier, de tampons à récurer ou de nettoyants abrasifs pour nettoyer les pièces du grill.

⑤ **Sécher soigneusement** toutes les pièces avant de passer au remontage.

- Dessus du grill (1)
- Dessous du grill (2)
- Plateau d'égouttage (3)

⑥ **Remonter l'appareil en réinsérant le panneau de commande (voir la première page).**

Ranger le grill à la verticale, derrière le panneau de commande, et enrouler le cordon, sans serrer, autour du panneau de commande.

SUBMERSIBLE™ SÉRIES GRILL

LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT LA PREMIÈRE UTILISATION

Ce guide de démarrage rapide ne remplace pas le guide d'utilisation. Avant d'utiliser l'appareil, s'assurer de lire et de comprendre les avertissements et les instructions du guide d'utilisation. Retirer l'autocollant avant l'utilisation.

© 2022 Spectrum Brands, Inc., Tous droits réservés
Spectrum Brands Canada, Inc.
255 Longside Drive, Unit 101
Mississauga, ON L5W 1L8

Fabrique en Chine.

Le produit emballé peut différer légèrement de celui illustré.

® Marque déposée et TM marque de commerce de Spectrum Brands, Inc.

GARANTIE LIMITÉE DE 3 ANS
Voyez à l'intérieur pour des détails

T22-9002607-A